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PROTOKOŁ Nr XL/10 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 11 lutego 2010 roku 

 
 
W sesji udział wzięli: 
a)  czternastu radnych Rady Gminy              -  nieobecny: M. Szumski, 
                                         spóźnieni:             -  A. Łomża - 1030, D. Ostrowski – 1130,  
b)  Wójt Gminy                                               -  Eugeniusz Dańczak 
c)  Sekretarz Gminy                                       -   Iwona Wójcik 
d)  Skarbnik Gminy                                        -  Marek Malinowski 
e) Dyr. Zespołu Szkolno-Przedszkolnego     -   Agnieszka Machalewska 
f)  Dyr., Szkoły Podstawowej w Gogolewie   -   Iwona Warkocka    
g)  Kierownik OPS                                          -  Krystyna Szustak 
h)  Prezes ZGK spółka z o.o.                        -  Mirosław Klemiato 
i)  Dyrektor GOK                                            -  Wioletta Masłyk 
j)  Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy       -  Janusz Chałubiński 
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

        2.  Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami i wykonania uchwał, 
        3. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów  
             Alkoholowych oraz wręczenie nagród wyróżnionym uczestnikom konkursu  
             „Zachowaj trzeźwy umysł”. 
        4. Współpracy Gminy z Powiatowym Urzędem Pracy.    
        5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady za 2009 rok: 

a) Komisji Kultury i Oświaty, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Infrastruktury i Budżetu. 

        6. Zaakceptowanie harmonogramu imprez sportowych, planowanych do  
             realizacji w drodze konkursu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 
a) zatwierdzenia  planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok, 
b) zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska na 2010 rok ,  
c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta 
sama nieruchomość, 

d) pomocy finansowej dla powiatu słupskiego, 
e) zaciągnięcia długoterminowej pożyczki, 
f) zmian w budżecie Gminy na 2010 rok. 

      8.  Interpelacje radnych.   
9. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  
10. Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zgłoszone w trakcie sesji. 
11. Zamknięcie obrad. 

 



 2

Przebieg sesji: 
 
1a/ 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitał Radnych i gości 
przybyłych na sesję. Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając 
prawomocność obrad. Otwarcia dokonał o godz.1010 w Sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy. 
   
b/ 
  Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz  poinformował, że przebieg 
sesji zawarty jest w porządku obrad, który został przesłany Radnym. 
Przewodniczący  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad.  
Wójt prosi o wprowadzenie w pkt. 7g projektu uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej wysokości pożyczek i poręczeń udzielanych przez Wójta Gminy 
Dębnica Kaszubska w 2010 roku, oraz w pkt. 8 „Planu nabywania nieruchomości na 
terenie Gminy Dębnica Kaszubska” z dnia 10 lutego 2010 roku..   
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poprosił o przegłosowanie proponowanej 
zmiany. 
W wyniku głosowania zmiana zostały przyjęta jednogłośnie /12 za/ . 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad porządkiem 
obrad po wprowadzeniu zmiany. 
W wyniku głosowania porządek po zmianach został przyjęty jednogłośnie /12 za/. 
  
c/  
 Do protokołu z  Sesji Nr XXIX z dnia 29.12.2009 r. uwag nie wniesiono.  
W wyniku głosowania protokoł został przyjęty   /11 za, 1 wstrzymujący /.     
 
Ad 2 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wójta Gminy o złożenie 
sprawozdania z działalności między Sesjami. 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności za okres od 29 grudnia 2010 r. do  
10 lutego 2010 r. / sprawozdanie stanowi załącznik Nr 1 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz otworzył dyskusję nad 
sprawozdaniem. 
Radny K. Olech zwrócił się z pytaniem o wynik przetargu na budowę sieci kanalizacji 
sanitarnej i wodociągowej dla m. Budowo, Gałęzów, Niepoględzie. 
Wójt poinformował, że po otwarciu ofert największe szanse ma Firma HYDRO-
GEOBUDOWA spod Gdańska. 
Radny K. Olech prosi także o informacje dotyczące terminu rozpoczęcia przetargów 
na sprzedaż terenów rekreacyjnych w miejscowości Dobra. 
Wójt uważa, że sprzedaż tych działek będzie możliwa jeszcze przed wakacjami. 
Obecnie jest już dokonany podział geodezyjny i nanoszone są te wszystkie zmiany 
na mapy. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem czy Gmina będzie płaciła za zbiórkę 
„padłej” dzikiej zwierzyny? Jego zdaniem zbiórka takiej zwierzyny winna odbywać się 
na koszt Skarbu Państwa. 
Wójt poinformował, że zgodnie z naszym ustawodawstwem jest to nasz obowiązek  
i ta zbiórka będzie na nasz koszt. 
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Radny P. Pałubicki prosi o przybliżenie tematu dotyczącego proponowanej zmiany 
obwodów  szkolnych. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz prosi by tego tematu nie rozwijać w tym 
punkcie. Uważa, że ten temat zostanie omówiony przy sprawozdaniu z działalności 
Komisji Kultury i Oświaty. 
Radny Pałubicki prosi także o wyjaśnienie dlaczego wynikły dopłaty dla nauczycieli 
za 2009 r.? 
Wójt poinformował, że ta różnica wynikła z większej ilości nadgodzin. 
Radna J. Karaś prosi o informacje dotyczące dodatkowych zajęć dla dzieci  
w Gogolewie i Motarzynie. 
Sekretarz Gminy poinformowała, że w trakcie spotkania z Dyrektorami Szkół 
ustalono, że Gmina wchodzi z programem, gdyż szkoły w Gogolewie i Motarzynie 
chcą o 1 oddział przedszkolny więcej. Konkretne ustalenia zapadną w dniu 
jutrzejszym. 
Radna I. Tkaczyszn zwróciła się z pytaniem, na które działki w Gogolewie  
i Gogolewku zlecono wykonanie operatu szacunkowego? 
Wójt poinformował, że w Gogolewie operat ma być wykonany na tereny po starym 
boisku sportowym, w Gogolewku dla terenów za mieszkaniem p. Skrzypek, 
natomiast w Kotowie obszar leśny za śmietnikiem. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz prosi o wyjaśnienie dlaczego z naszych 
środków odśnieżane są drogi na osiedlu mieszkaniowym Nadleśnictwa w Dębnicy 
Kaszubskiej? Czy na realizacje tego zadania zawarto jakieś porozumienie? 
Wójt poinformował, że Lasy Państwowe te drogi chciały nam sprzedać. Rada Gminy 
odmówiła zakupu. W ich zadaniach nie mieści się odśnieżanie takich dróg. 
Mieszkania zostały sprzedane najemcom. O odśnieżaniu dróg na tym osiedlu 
zadecydował czynnik społeczno – ludzki. Musimy liczyć się z takimi przypadkami  
i sądzi, że odśnieżając wybrano mniejsze zło. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że w takim rozumowaniu powinniśmy 
odśnieżać wszystkie prywatne drogi. Odnośnie dróg Nadleśnictwa to uważa, że nie 
powinniśmy ich przejmować do zasobu mienia komunalnego. 
Radny P. Pałubicki zauważył, że Nadleśnictwa drogi wewnątrz lasów mają w bardzo 
dobrym stanie, natomiast drogi dojazdowe do lasów są bardzo zniszczone. Uważa, 
że należałoby zawrzeć z nimi jakieś porozumienie, że w zamian za odśnieżanie ich 
dróg oni poprawią stan dróg dojazdowych do lasów. 
Wójt stwierdził, że jest wiele nieścisłości jeżeli chodzi o ustawę o lasach 
państwowych, wiele kontrowersji budzi współpraca z Nadleśnictwami. W tej sprawie 
odbędzie się spotkanie w Starostwie  Wojewody z Wójtami i Nadleśniczymi. Uważa, 
że temat współpracy należy w jakiś sposób rozwiązać, bo nie może tak być, że drogi 
leśne będą pięknie wybetonowane  (mieszkańcy nie mogą z nich korzystać) a drogi 
dojazdowe będą nadal niszczone przez ciężkie samochody wjeżdżające do lasów. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że należy wysyłać sygnały o takich 
sytuacjach do właściwych organów. Prosi także o przybliżenie tematu planu 
zagospodarowania przestrzennego dla ulicy Polnej w Dębnicy Kaszubskiej. 
Wójt poinformował, że w tym rejonie zostały sprzedane działki. Zostały one 
sprzedane jako działki budowlane. Nabywcom obiecaliśmy, że ten teren zostanie 
dostosowany do stanu rzeczywistego.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że plan dla tego terenu nie jest 
potrzebny. Uważa, że ten temat można załatwić w innej formie – za pomocą decyzji o 
warunkach zabudowy.  

 



 4

Wójt zauważył, że decyzje o warunkach zabudowy są także kosztowne. Po 
przeprowadzonych konsultacjach w tym temacie uważa, że wykonanie planu będzie 
taniej kosztowało niż wydawanie decyzji na poszczególne przedsięwzięcia. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz prosi by przygotować mu  koszty wykonania 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego dla tego terenu i wydawania decyzji  
o warunkach zabudowy dla poszczególnych inwestorów.  
Radny P. Pałubicki uważa, że wyprzedzamy fakty, gdyż podjęto uchwałę  
o przystąpieniu do sporządzenia planu dla całej gminy.  
Wójt poinformował, że nie będziemy opracowywać planu dla całej gminy, zlecono 
wykonanie zgodnie z uchwałą Rady Gminy Studium uwarunkowań dla obszaru 
gminy. Nie ma potrzeby opracowywania Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
dla całej gminy. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zakończył dyskusję nad sprawozdaniem Wójta 
Gminy. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poprosił o złożenie sprawozdania z wykonania 
uchwał.         
Sprawozdanie z wykonania uchwał za okres od 30.12.2009 r. do 10.02.2010 r. 
przedstawiła Sekretarz Gminy /załącznik Nr 2 do protokołu/ 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania uchwał. 
Radna A. Łomża zwróciła się z pytaniem dlaczego została uchylona uchwała  
Nr XXXIX/267/09 w sprawie określenia warunków i trybu wspierania w tym 
finansowego rozwoju sportu kwalifikowanego? 
Sekretarz wyjaśniła, że na podstawie tej uchwały można było przyznawać tylko 
stypendia i nagrody dla wyróżniających się w tej dziedzinie osób.  
Radni nie wnieśli innych uwag do sprawozdania. 
 
Ad 3 
 Informację z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych przedstawiła Ewa Kuklińska – Przewodnicząca Komisji. 
Poinformowała, że Gmina po raz V uczestniczyła w Ogólnopolskiej Kampanii 
„Zachowaj Trzeźwy Umysł”. Zapoznała z raportem, z jej przebiegu na terenie Gminy. 
Wręczyła Wójtowi Gminy Certyfikat potwierdzający udział w kampanii oraz  nagrody  
i wyróżnienia przyznane przez organizatorów wyróżnionym uczestnikom tej edycji 
kampanii z terenu naszej gminy. 
Radni niw wnieśli uwag do informacji. 
 
Ad 4 
 

Wójt Gminy podziękował Dyrektorowi Powiatowego Urzędu Pracy za 
wsparcie.  Poinformował, że współpraca z PUP układa się bardzo dobrze. Składamy 
dużo wniosków na zatrudnienie pracowników w różnych formach.  
J. Chałubiński poinformował, że obecnie nie brakuje środków na zasiłki dla 
bezrobotnych. W 2008 roku PUP dysponował dużą ilością ofert pracy, obecnie tych 
ofert jest bardzo mało gdyż ok. 270 na 11,5 tys. bezrobotnych. Obecnie w każdym 
miesiącu rejestruje się od 1300 do 1600 osób, a tylko 400 nie potwierdza w miesiącu 
gotowości do pracy. Zapoznał radnych z sytuacją jaka w tym zakresie panuje w 
gminie (załącznik Nr 3 do protokołu). Poinformował, że ok. 25% środków PUP trafia 
do gminy Dębnica Kaszubska. Pracownicy PUP piszą wiele programów i pozyskują 
środki na jego działalność i rozszerzenie oferty. Poinformował, że PUP posiada 4 
punkty zamiejscowe oraz 1 filię, obsługuje 200 tys. mieszkańców.  
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Przedstawił radnym formy wsparcia o jakie można ubiegać się w PUP dla 
bezrobotnych w zależności od wieku oraz przedsiębiorców na tworzenie nowych 
miejsc pracy. Poinformował o szkoleniach jakich są organizatorami na 
przekwalifikowanie., jednocześnie podkreślił, że PUP ma najwyższą efektywność w 
szkoleniach – 68% w województwie pomorskim. Poinformował także z jakich 
programów realizowane są te zadania. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz otworzył dyskusję. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem jakie są stawiane przedsiębiorcom, na 
pozyskanie środków na utworzenie miejsca pracy i przez jaki okres muszą być 
utrzymane te stanowiska? 
Dyrektor PUP poinformował, że przedsiębiorca, który funkcjonuje na rynku pracy 
przynajmniej 6 miesięcy i nie posiada żadnych zadłużeń,  może złożyć wniosek w 
Urzędzie Pracy. Przedsiębiorca musi utrzymywać to stanowisko przez 2 lata ( nie 
może być zwolnień z powodów ekonomicznych). Pracodawca otrzymuje wsparcie 
jednorazowe w wysokości 18.600 zł. Trochę inaczej wygląda tworzenie miejsca pracy 
dla osoby niepełnosprawnej. W takim przypadku miejsce pracy tworzy się dla 
konkretnej osoby, której nie można zwolnić. Na utworzenie takiego stanowiska 
otrzymuje się 46 tys. W przypadku tworzenia takiego stanowiska obowiązują 
wydłużone procedury. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem, czy pracownik PUP nie może być 
oddelegowany w teren w celu ułatwienia bezrobotnym składania  podpisów 
poświadczających gotowość do pracy? 
Dyrektor PUP poinformował, że takiej możliwości nie m a. I tak są jednym z niewielu 
Urzędów, który posiada punkty w terenie, w których bezrobotni mogą złożyć podpisy  
i dokonać rejestracji. Bezrobotni z prawem do zasiłku podpis składają raz na 
miesiącu, a bez prawa raz na trzy miesiące. Bezrobotny z prawem do zasiłku może 
na umowę o dzieło dorobić do ½ wysokości zasiłku. 
Radna U. Frankowska zwróciła się z pytaniem, czy w ramach PUP można ubiegać 
się także o środki na zatrudnienie stażystów? 
Dyrektor PUP poinformował, że są także organizatorami stażów dla osób z różnym 
wykształceniem. Na staże kierowane są osoby zgodnie z nabytymi kwalifikacjami.  
Podstawowy okres stażowy wynosi 3 miesiące, ale może być przedłużany do 12 
miesięcy. Z tej formy może skorzystać młodzież do 25 roku życia.  Stażowe wynosi 
netto 680 zł, natomiast zasiłek dla bezrobotnych za pierwsze 3 miesiące 717 zł  
a w pozostałym okresie 561 zł.  
Radna U. Frankowska zwróciła się z pytaniem, czy bezrobotny będący na zasiłku 
jeżeli znajdzie sobie pracę otrzymuje jakiś dodatek? 
Dyrektor PUP poinformował, że tak. Bezrobotnemu przysługuje dodatek do końca 
okresu zasiłkowego oraz zwrot kosztów dojazdu. 
Poinformował także, że osoby bezrobotne z wyższym wykształceniem mogą ubiegać 
się o środki na studia podyplomowe na kierunkach, na które jest zapotrzebowanie na 
rynku pracy.  
Przewodniczący rady M. Adamowicz zamknął dyskusję. 
Dyrektor PUP podziękował za zaproszenie na sesję oraz do dotychczasową 
współpracę.         
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Ad 5 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Przewodniczących Komisji 

Rady o złożenie sprawozdania z działalności za 2009 r oraz  miedzy sesjami.  
 
a/ 
 Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś przedstawiła 
sprawozdanie z działalności za 2009 r. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz otworzył dyskusje nad sprawozdaniem. 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
 Następnie Przewodnicząca Komisji poinformowała, że jej komisja w okresie 
międzysesyjnym spotkała się na trzech posiedzeniach we własnym gronie, na 
których omawiano następujące zagadnienia: opracowano sprawozdanie  
z działalności za 2009 rok, opracowano plan pracy na 2010 rok, analizowano granice 
obwodów szkół publicznych na terenie gminy oraz opiniowano materiały na sesję. 
Zapoznała z protokołem z posiedzenia, z dnia 21.01.2010r. (prot. Nr 61), na którym 
analizowano granice obwodów szkolnych (protokoł dostępny w BIP i biurze rady). 
Poinformowała także, że komisja negatywnie zaopiniowała projekt tych zmian. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz otworzył dyskusję nad sprawozdaniem komisji 
z działalności miedzysesjami. 
Radny P. Pałubicki prosi o wyjaśnienie, czy likwidacja tych 5,5 etatu w Dębnicy 
Kaszubskiej jest możliwa bez zmiany liczby oddziałów? 
Radna I. Tkaczyszyn zauważyła, że lokalowo sytuacja w Dębnicy nie poprawi się,  
a zmniejszenie liczby etatów nastąpi z uwagi na likwidację Borzęcina. 
I. Warkocka – dyr. Szkoły w Gogolewie poinformowała, że planuje się pozostawienie 
5 i 6 latków  w Borzęcinie, jednak ma to być filia szkoły w Gogolewie a nie w Dębnicy 
Kaszubskiej, i te 5,5 etatu przejdzie do szkoły w Gogolewie. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem, czy szkoła w Gogolewie pomieści 
wszystkich uczniów? 
I. Warkocka poinformowała, że po wydłużeniu godzin nauki do 1500 i dostosowaniu 
dowozu uczniów nie będzie problemów z pomieszczeniem większej liczby uczniów. 
Radny B. Rębas uważa, że zmiana obwodów ma dotyczyć wszystkie dzieci, a nie 
tylko te najmłodsze. Dowóz dzieci zapewnić liniami PKS i Norda.  
I. Warkocka stwierdziła, że przewoźnik PKS i Nord nie przewiezie wszystkich dzieci  
( jest to około 90 uczniów). Potrzebne są 2 autobusy. W obecnej chwili nie można 
przenieść klas starszych, gdyż szkoły realizują program nauczania w innych 
programach. Analizowano wariant przeniesienia uczniów od 4 klasy w dół. 
Radna J. Karaś zauważyła, że na tym etapie jest bardzo dużo niewiadomych. 
I. Wójcik przypomniała, że od 2012 roku do szkół mają wejść dwa roczniki jako jedna 
klasa. 
Radna J. Karaś zauważyła, że na tak przeprowadzonej reformie Dębnica Kaszubska 
nic nie zyska, gdyż ilość oddziałów się nie zmniejszy. Uważa, że popełniono błąd 
przy pierwszej reorganizacji, gdyż wtedy należało dokonać drastyczniejszych cięć. 
Obecnie znów zrodzi się opór rodziców. Nie widzi sensu utrzymywania Borzęcina dla 
5 i 6 latków. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że każde zmiany winny być 
zakończone efektami. Ten projekt tych efektów nie przyniesie. Także uważa, że 
należy się wstrzymać ze zmianami do czasu wejścia w życie nowej reformy. Czas  
i reforma zmusi nas do podjęcia takich decyzji, które pomogą nam ten problem 
rozwiązać kompleksowo. Proponowane zmiany wywołałyby protesty rodziców  
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a także środowiska nauczycielskiego. 
Radny P. Pałubicki uważa, że filii w Borzęcinie nie należy likwidować. 
Radny B. Rębas uważa, że w tej szkole winny być dzieci od klasy „0” do klasy IV,  
a starsze dzieci w szkole w Gogolewie. Uważa, także, że sprawę transportu można 
rozwiązać. Poinformował także, że po rozmowie z Panią Dyrektor z Gimnazjum 
uważa, że należy ponownie rozważyć kwestię wykorzystania budynku przy 
Gimnazjum dla potrzeb szkoły podstawowej. 
Radna J. Karaś uważa, że takie rozwiązanie należy brać pod uwagę jako doraźne 
rozwiązanie bazy lokalowej dla szkoły podstawowej. Zdaniem jej i komisji szkoła 
winna być zlokalizowana w jednym miejscu, jest za dobudową łącznika, zgodnie  
z wcześniejszymi ustaleniami. 
Radny B. Rębas uważa, że takie rozwiązanie jest bardziej korzystne, niż 
wykorzystywanie pomieszczeń w GOK do prowadzenia zajęć dydaktycznych do 
czasu rozbudowy szkoły.   
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zamkną dyskusję nad sprawozdaniem Komisji. 
 
b/ 
  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że komisja 
w 2009 roku zrealizowała wszystkie zamierzenia zgodnie z planem na 2009 rok. 
Członkowie rady na bieżąco byli informowani o wynikach przeprowadzonych kontroli.  
Przewodniczący Rady M. Adamowicz otworzył dyskusje nad sprawozdaniem. 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
 Następnie Przewodniczący Komisji poinformowała, że członkowie jego komisji  
w okresie międzysesyjnym spotkali się na dwóch posiedzeniach we własnym gronie. 
Na jednym rozpoczęto kontrolę Zespołu Szkół a na drugim opiniowano materiały na 
dzisiejszą sesję. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz otworzył dyskusję nad sprawozdaniem komisji. 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
 
c/ 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski zapoznał 
zebranych ze sprawozdaniem z działalności Komisji za 2009 rok ( sprawozdanie 
stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz otworzył dyskusje nad sprawozdaniem. 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
 Następnie Przewodniczący Komisji poinformowała, że członkowie jego komisji w 
okresie międzysesyjnym spotkali się na trzech posiedzeniach we własnym gronie. Na 
jednym opracowano sprawozdanie z działalności oraz opracowano plan pracy na 
2010 r. ,na kolejnym analizowano lokalizację nowych punktów świetlnych na terenie 
Gminy a na ostatnim opiniowano materiały na dzisiejszą sesję.  
 Zapoznał z protokołem, z posiedzenia, na którym analizowano lokalizację punktów 
świetlnych. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
Skarbnik Gminy poinformował, że w budżecie na 2010 rok na ten cel zarezerwowano 
110 tys. Z informacji, jakie posiada 1 nowy punkt świetlny wraz z dokumentacją 
kosztuje od 8 do 10 tysięcy złoty. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zauważył, że podjęto decyzję o odstąpieniu od 
realizacji  budowy drogowego oświetlenia solarowego z uwagi na fakt, że 
przedstawiono radnym projekt budowy dodatkowych punktów świetlnych po 2 tys. za 
jedną lampę. 
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Wójt Gminy przypomniał, że utrzymanie jednej lampy to koszt konserwacji  100 zł 
rocznie + zużyty prą także ok.100zł. Dodatkowe punkty chcemy stawiać na swoich 
nieruchomościach, co obniży koszt. Przedstawiony projekt zawiera propozycję dla 
wszystkich mieszkańców. Rozpisano program realizacji tego zamierzenia na okres 2 
lat. Przy ustalaniu harmonogramu budowy punktów świetlnych nie brano pod uwagę 
osiedla Północ. Podyktowane to jest tym, że na to osiedle chcemy wejść z budową 
dróg w ramach schetynówki i przy realizacji tego zamierzenia chcemy załatwić także 
sprawę oświetlenia ulicznego. 
Radna J. Lejczak Uważa, że w Skarszewie Dolnym (Kuś)należy usytuować 3 punkty 
świetlne. 
Radny P. Pałubicki prosi o sprawdzenie funkcjonowania oświetlenia w m. Boguszyce, 
bo z tego co wie w tej miejscowości nie świeci żadna lampa. 
Radna I. Tkaczyszyn prosi, by w tych planach ująć także założenie punktu świetlnego 
przy drodze od przystanku PKS do stawu. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że jeżeli są trudności z uwagi na dużą 
odległość do podłączenia to należy zakładać podliczniki. Uważa, że w sprawie 
oświetlenia osiedla Północ przyjęto słuszną strategię. Prosi by planowane oświetlenia 
miejscowości robić porządnie, by za rok nie wracać do tych samych tematów. Prosi 
także by przed przystąpieniem do realizacji tych planów wszystkie lokalizacje 
uzgadniać z komisją Infrastruktury, a radnych powiadamiać na sesjach Rady Gminy 
o podjętych decyzjach. 
Przewodniczący rady M. Adamowicz zamknął dyskusję nad sprawozdaniem komisji z 
działalności między sesjami. 
 
Ad 6 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie harmonogramu imprez sportowych, 
planowanych do realizacji w drodze konkursu. 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olechz przedstawił harmonogram imprez 
sportowych planowanych do realizacji w drodze konkursu (załącznik Nr 6 do 
protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że harmonogramu imprez 
sportowych, planowanych do realizacji w drodze konkursu  był opiniowany na  
posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił przewodniczących o podanie opinii. 
a)Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
Komisja pozytywnie opiniuje harmonogram. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że Komisja 
pozytywnie opiniuje harmonogram. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują harmonogram 
Sekretarz Gminy poinformowała, że planowane imprezy kulturalne nie będą 
realizowane w drodze konkursów.. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają dodatkowe pytania 
Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad 
przyjęciem harmonogramu imprez sportowych, planowanych do realizacji w drodze 
konkursu  
W wyniku głosowania harmonogram został przyjęty  /12  za, 1 wstrzymujący/. 
/ W trakcie głosowania nieobecny: P. Pa łubicki/. 
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Ad 7 
 
a/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia  
planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 rok. 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 7 
do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały. Jednocześnie poinformował, że 
Komisja rewizyjna nie powinna rozpocząć kontroli Zespołu Szkół przed podjęciem 
uchwały. 
Radny Pałubicki wnioskuje, by w uchwale nie podawać terminów. 
Sekretarz uważa, że winny być wskazane terminy. Termin z uwagi na ważne sprawy 
można zmienić. 
Radni nie wnieśli innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 za ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
b/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska na 2010 rok. 
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 8 
do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 

 



 10

 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 14 za ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
 
c/ 

 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 

Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość  
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 9 
do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji mają podzielone zdanie odnośnie zapisów w § 8 . 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz przypomniał, że winniśmy trzymać się raz 
przyjętej zasady, że bez przetargu dajemy w dzierżawę tylko rolnikom, a dla 
pozostałych osób winien być ogłaszany przetarg. 
Radny P. Pałbicki uważa, że należy się zastanowić, czy bez przetargu tylko rolnikom, 
czy może mieszkańcom gminy też. Zdaje sobie sprawę, że te działania są 
podyktowane opłacaniem składki KRUS. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz  uważa, że ziemię winni uprawiać rolnicy. 
Jeżeli rolnicy nie chcą to w drodze przetargu pozostali zainteresowani. 
Radna J. Karaś prosi o informację o wysokość dochodu z tych dzierżaw. 
Radny K. Olech uważa, że powinniśmy trzymać się wcześniej wypracowanych 
zasad. W niektórych przypadkach dzierżawa dotyczy nawet nie naszych 
mieszkańców. Uważa, że wcześniej winien być przetarg dla mieszkańców, a jeżeli 
nie będzie osób zainteresowanych, to osobie zainteresowanej z zewnątrz. 
Radny B. Rębas zauważył, że pod dzierżawę proponowane są działki z naszej dużej 
działki, która jest przewidziana pod inwestycję. W przypadku zgłoszenia się osoby 
zainteresowanej jej nabyciem umowy zostaną zerwane. 
Radna I. Tkaczyszyn zauważyła, że nasze Państwo daje przyzwolenie na 
cwaniactwo. 
Radny P. Pałubicki uważa, że należy bez przetargu dla mieszkańców gminy  
i opracować zasady dzierżawy. 
Przewodniczący Rady prosi by urząd Wójta na następną sesję przygotował uchwałę 
w sprawie zasad zawierania umów dzierżawy.  
Radni nie wnieśli  innych uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta  ( 6 za, 5 przeciw, 3 wstrzymujące ). 
Uchwała stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
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d/ 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie pomocy 
finansowej dla powiatu słupskiego.  
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 
10 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 13 za ). 
/W trakcie głosowania nieobecna A. Łomża/ 
Uchwała stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 
 
 
e/ 

 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 

Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej pozyczki.  
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 
11 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 13 za ). 
/W trakcie głosowania nieobecna A. Łomża/ 
Uchwała stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
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f/ 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 

Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Gminy na 2010 rok.  
 Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 
12 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 13 za ). 
/W trakcie głosowania nieobecna A. Łomża/ 
Uchwała stanowi załącznik Nr 23 do protokołu. 
 
g/ 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olecha o przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
maksymalnej wysokości pożyczek i poręczeń udzielanych przez Wójta Gminy 
Dębnica Kaszubska w 2010 roku, 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olech odczytał projekt uchwały  (załącznik Nr 
13 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poinformował, że projekt był 
omawiany na posiedzeniach poszczególnych komisji i poprosił Przewodniczących 
Komisji o opinię w sprawie podejmowanej uchwały. 
a/ Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
członkowie Komisji opiniują projekt uchwały pozytywnie. 
b/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że członkowie 
Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały.  
c/ Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy radni mają 
dodatkowe pytania do podejmowanej uchwały.  
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie ( 13 za ). 
/W trakcie głosowania nieobecna A. Łomża/ 
Uchwała stanowi załącznik Nr 24do protokołu. 
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   Ad 8 
 

Marian Adamowicz – Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie planu nabywania nieruchomości na terenie 
Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 10 lutego 2010 r.  
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech przedstawił plan zbywania 
nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. (załącznik Nr 14 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że Plan  był opiniowany na  
posiedzeniach poszczególnych komisji. Poprosił przewodniczących o podanie opinii. 
a)Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Jadwiga Karaś poinformowała, że 
Komisja pozytywnie opiniuje Plan. 
b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że Komisja 
pozytywnie opiniuje Plan. 
c) Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Dariusz Ostrowski poinformował, 
że członkowie Komisji pozytywnie opiniują Plan.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają dodatkowe pytania  
w sprawie Planu nabywania nieruchomości z dnia 10.02.2010 r.  
Wójt poinformował, że na tych działkach zlokalizowana jest infrastruktura wodna,  
a dostarczanie wody jest obowiązkiem Gminy. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem, czy przy układaniu kanalizacji do m. Spole 
nie można położyć nowej sieci wodociągowej? 
Wójt poinformował, że nie gdyż nie było to ujęte w planach i nie ma na to zadanie 
dokumentacji.   
Radni nie wnieśli więcej uwag.  
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad Planem 
nabywania nieruchomości na terenie gminy Dębnica Kaszubska z dnia 10 lutego 
2010 r .  
W wyniku głosowania Plan został przyjęty jednogłośnie  /13  za/. 
 
Ad 9 
 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz poprosił Radnych  
o składanie interpelacji. 
 
Radni nie wnieśli interpelacji. 
 
 
Ad 10 – 11 
 
Radny K. Olech zwrócił się z pytaniem na jakim etapie są rozmowy z Zarządem Dróg 
Wojewódzkich w sprawie budowy przejścia dla pieszych w centrum Dębnicy 
Kaszubskiej. 
Wójt zaproponował, by w tej sprawie oraz sprawie modernizacji całej drogi 
wojewódzkiej zaprosić na posiedzenie wspólne wszystkich komisji rady zaprosić 
Dyrektora ZDW. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że jest to słuszna propozycja  
i proponuje by w pierwszy czwartek marca zwołać posiedzenie wszystkich komisji, na 
które oprócz dyrektora ZDW zaprosi się także przedstawicieli służby zdrowia w tym 
przedstawiciela Narodowego Funduszu Zdrowia w celu omówienia zagadnień  
z zakresu świadczenia usług medycznych. 
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Radny P. Pałubicki prosi by na to posiedzenie przygotować umowy dzierżawy na 
Ośrodki Zdrowia z ich najemcami. 
Radna I. Tkaczyszyn prosi o informację kiedy nastąpi sprzedaż domu po panu 
Wójciku? Prosi także o wyjaśnienie sytuacji jaka miała miejsce w trakcie odwożenia 
dzieci z Gimnazjum do domu w trakcie śnieżycy. Wg informacji jakie posiada 
kierowca PKS wysadził dzieci w Borzęcinie i kazał im iść pieszo do domów. 
Wójt odnośnie sprzedaży domu poinformował, że jeszcze nie są ukończone wszelkie 
formalności. W pierwszej kolejności musi nastąpić podział na dwie części. Sądzi, że 
ten temat w najbliższym czasie zostanie uregulowany. Wie, że są zainteresowani 
kupnem. Odnośnie incydentu z odwożeniem dzieci, to wie, że miał on miejsce. 
Autobus PKS, który odwoził dzieci ugrzązł w zaspie, część dzieci sama 
zadecydowała o powrocie do domu na własną odpowiedzialność na pieszo. Wysłano 
sprzęt z ZGK by odkopał autobus, by mógł dalej kontynuować jazdę. Kierowcy 
wiedzą, że w przypadku niemożliwości dowozu, mają dzieci z powrotem przywieść 
do szkoły i Wójt będzie podejmował decyzje jak je dowieść. 
Radna I. Tkaczyszyn zauważyła, że każde relacje są inne z tego wydarzenia. Dzieci 
mówiły, ze kierowca kazał im wysiadać i na własną rękę dostać się do domu. 
Wójt zapoznał z pismami z PKS i Dyrektora szkoły w tej sprawie. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zauważył, że niefortunnie zostali wybrani 
wykonawcy na odśnieżanie dróg gminnych. Nie zawsze są w stanie podołać 
wyzwaniom. Uważa, że przed podpisaniem umowy należy sprawdzać sprzęt – czy 
dysponują odpowiednim. 
Wójt stwierdził, że skargi w zakresie odśnieżania są na wszystkich wykonawców. Na 
nasze drogi wszedł nowy podmiot. Nie ma jeszcze obycia. Radny P. Pałubicki 
uważa, że poprawki winny być wykonywane na koszt świadczącego usługę. Zwrócił 
także uwagę na fakt, że nie zawsze można odśnieżyć do asfaltu. Także uważa, że 
przed podpisaniem umowy należy sprawdzić sprzęt usługodawcy, brać pod uwagę 
jakość świadczonej usługi w latach poprzednich oraz należy przeprowadzać częste 
kontrole wykonywanej pracy. 
Wójt zauważył, że tegoroczne opady zaskoczyły wszystkich. Nikt nie był 
przygotowany na taką zimę. Jest dużo śniegu i niewiadomo co z nim robić.      
Radny P. Pałubicki uważa, że winny odbywać się spotkania w sprawie koordynacji  
z wszystkimi partnerami świadczącymi tę usługę w celu likwidacji pustych 
przebiegów. 
Radna U. Frankowska uważa, że przed  gminą winna znajdować się mapka Dębnicy 
Kaszubskiej z nazwami ulic. 
Wójt poinformował, że taka tablica jest przed urzędem. Ponadto poinformował, że 
został przyspieszony termin na składanie wniosków na ogrzewanie solarowe. 
Wnioski muszą być złożone do 27.04.2010 roku w związku z tym rozpoczynają się 
spotkania z mieszkańcami w tej sprawie. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poinformował, że do Biura Rady wpłynęły trzy 
skargi od P. Wincetego Knitra na działalność Wójta Gminy. Zapoznał Radnych z ich 
treścią. / kserokopie skarg stanowią załączniki Nr 15,16 i 17 – oryginały znajdują się 
w dziale ogólno organizacyjnym Urzędu Gminy/. Poinformował, że skargi zostały 
przekazane Komisji rewizyjnej do rozpatrzenia. 
Bogdan Rębas Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja 
zapoznała się z treścią skarg i z uwagi na głębszą analizę postanowiono rozpatrzyć 
je na posiedzeniu w dniu 24 lutego 2010 r. Członkowie Komisji postanowili na to 
posiedzenie zaprosić skarżącego tj Pana Wincentego Kniter.  
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Ad 12 
Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 1510 dokonał 

zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
 

Protokołowała: 
Teresa Kozdroń-Kołacka 
    
 
 

 


